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Samen Vooruit  
2024 - 2030 
We bouwen samen met energie en 
passie aan onze bijzondere organisatie 

Dit is ons plan voor de komende jaren. We noemen het 'Samen Vooruit 
2024-2030'. We maken dit plan samen met medewerkers, cliënten, 
familie en vrijwilligers. 

Waarom een nieuw plan? 

We hebben de komende jaren een paar grote uitdagingen: 

• Er zijn minder zorgmedewerkers beschikbaar 
• We moeten gebouwen vernieuwen in Heemskerk en Heemstede 
• We moeten samenwerken met andere zorgorganisaties om goede 

zorg te blijven geven 

We zien ook kansen om zorg te geven aan mensen die minder complexe 
zorg nodig hebben. 

Nieuwe richting 

We gaan dingen veranderen. In de toekomst moeten we met minder 
medewerkers het werk anders en makkelijker doen. We willen cliënten 
blijven helpen om zelfstandig te zijn. Daarom gaan we de organisatie 
anders inrichten. Medewerkers staan centraal.  
We gaan ons richten op waar we goed in zijn. 

Wat we doen in 2030 

We bieden vier soorten zorg: 

1. Wonen voor (jong)volwassenen vanaf 16 jaar 
2. Werk en dagbesteding voor volwassenen 
3. Speciale kinderdagcentra 
4. Behandeling en expertise 
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Onze doelen voor 2030 

1. Trotse en tevreden medewerkers 
2. Cliënten helpen zelfstandig te zijn 
3. Een flexibele en eenvoudige organisatie 
4. Goede zorg in de regio 

Wat dit betekent voor medewerkers in 2030? 

• We hebben aandacht voor iedereen 
• Er zijn veel mogelijkheden om te leren en te groeien 
• Er zijn verschillende manieren om te werken 

Wat cliënten hiervan merken in 2030 

• We kijken naar wat wél kan 
• We zorgen voor een goede dag voor cliënten 
• We hebben speciale zorg voor oudere cliënten 
• Jongvolwassenen vanaf 16 jaar kunnen bij ons wonen 

Hoe dit de organisatie beïnvloedt in 2030 

• We regelen dingen goed en eenvoudig 
• We hebben korte lijnen en duidelijke communicatie 
• We regelen veel dingen centraal, zodat er meer tijd is voor cliënten 

Wat dit betekent voor de regio in 2030? 

• We werken samen met andere zorgorganisaties 
• We helpen mee aan oplossingen voor complexe zorgvragen 
• We werken samen met cliënten, familie, medewerkers, vrijwilligers, 

bedrijven en de buurt 

Aan de slag 

Deze veranderingen gebeuren niet in één keer.  
We gaan stap voor stap. Dit plan is een begin.  
Sommige dingen moeten we nog verder uitwerken.  
Met andere dingen zijn we al begonnen. 
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